

附件 1

国际健身气功联合会成立大会活动须知

一、时间

(一) 国际健身气功联合会成立大会时间: 2012 年 9 月 20 日报到, 21 日至 22 日开会, 23 日不参加健身气功功法培训的会议代表离会。

(二) 健身气功功法培训班时间: 参加培训的会议代表于 2012 年 9 月 23 日至 24 日进行培训, 24 日 19:30-22:30 组织技术等级考试, 25 日返程。

二、地点

中国杭州市 杭州花家山庄。

地址: 中国杭州市西湖区三台山路 25 号

邮编: 310007

电话: 0086-571-87976688

网址: [Http://www.hzhjsz.com](http://www.hzhjsz.com)

三、日程

时 间		内 容
9 月 20 日	全天	报到
	21:00-22:00	国际健身气功联合会成立大会预备会
9 月 21 日	全天	国际健身气功联合会成立大会
	18:30-20:30	招待晚宴
9 月 22 日	全天	国际健身气功联合会分支委员会会议
9 月 23 日	中午 12 点前	不参加培训的会议代表离会
	全天	导引养生功十二法功法培训
9 月 24 日	全天	八段锦功法培训
	19:30-22:30	技术等级考试暨健身气功表演赛
9 月 25 日	中午 12 点前	培训学员返程

四、名额

(一) 每个健身气功协会组织选派 2 名代表参加国际健身气功联合会成立大会，其中 1 名为协会负责人，1 名为协会成员。

(二) 会议代表均可参加健身气功功法培训班和技术等级考试。

五、经费

(一) 参加国际健身气功联合会成立大会的会议代表交通费和食宿费自理，其它费用由大会负担。

(二) 参加培训班和段位考试人员的交通费和食宿费自理，交纳教学培训费（含教材）标准：500 元人民币/人（1 种功法），800 元人民币/人（2 种功法）；

(三) 缴纳食（含早中晚三餐、宴请）宿费标准：680 元人民币/人/天（单人间），440 元人民币/人/天（双人间）。

六、其他事宜

(一) 参会人员须认真填写《国际健身气功联合会成立大会活动报名表》，并于 8 月 20 日前通过电子邮件或传真发送至中国健身气功协会；

(二) 参会人员务必于 9 月 20 日 18:00 前到大会指定酒店报到；

(三) 国际健身气功联合会成立大会使用中文，同时提供英语同声传译。健身气功功法培训和技术等级考试使用中文，同时安排英文翻译；

(四) 会议代表和参加健身气功功法培训、技术等级考试人员须自行办理人身意外伤害病保险，主办单位不承担

上述人身意外伤病任何责任。

(五) 联系方式

中国健身气功协会

朱颖 何昕

联系电话：0086-10-67052078

王建军 陆敏

联系电话：0086-10-67051231

传 真：0086-10-67052078

电子信箱：intelhqf@yahoo.com.cn

APPENDIX 1

The Inaugural Conference of the International Health Qigong Federation (IHQF) ACTIVITIES ANNOUNCEMENT

I DATE

1. Inaugural Conference: September 21st and 22nd, 2012.
2. Training Workshops: September 23rd and 24th, 2012 (Duan Examination will be held at 19:30-22:30, September 24th, 2012)

Note: The conference representatives shall check in the designated hotel on September 20th, 2012 and check out on September 25th, 2012 before noon. Those who do not participate in the Training Workshops shall check out on September 23rd, 2012 before noon.

II PLACE

Venue: Hangzhou Hua Jia Shan Resort
City: Hangzhou, China
Address: 25 Santaishan Road, Hangzhou China
Postal Code: 310007
Phone: 0086-571-87976688
Website: <http://www.hzhjsz.com>

III PROGRAM OUTLINE

DATE AND TIME		ACTIVITY
September 20 th	All day	Accreditation
	21:00-22:00	Prelude Meeting of the IHQF Inaugural Conference
September 21 st	All day	IHQF Inaugural Conference
	18:30-20:30	Banquet
September 22 nd	All day	Conferences of IHQF Committee and Commissions
September 23 rd	Before 12:00 AM	Departure for those who do not participate in the Training Workshops
	All day	Training Workshop on Health Qigong Daoyin Yangsheng Gong Shi'er Fa
September 24 th	All day	Training Workshop on Health Qigong Ba Duan Jin
	19:30-22:30	Duan Examination & Health Qigong Exhibition Game
September 25 th	Before 12:00 AM	Departure for all

IV ADMISSION QUALIFICATION

1. Each invited organization can send no more than TWO (2) representatives in total to

attend the IHQF Inaugural Conference. One of the two representatives should be the president or principal of the organization.

2. The Training Workshops and Duan Examination are exclusive to conference representatives.

V HOTEL RATE AND OTHER FEES

1. Conference representatives shall pay for the traffic, board and lodging during the IHQF Inaugural Conference. Other cost will be covered by Chinese Health Qigong Association (CHQA).
2. Those who enrolled in the Training Workshops and Duan Examinations shall pay for their traffic, board and lodging and training fees prescribed as follows:
 - CNY500.00 per person for one Workshop (Text book & DVD included)
 - CNY800.00 per person for two Workshops (Text books & DVDs included)
3. The board and lodging Rate:
 - Single room: CNY680.00 per day per person(three meals and banquet included)
 - Double room: CNY440.00 per day per person(three meals and banquet included)

VI ACCREDITATION AND OTHER

1. Conference representatives shall fill in the Accreditation Forms and submit them **before August 20th, 2012** to CHQA via Email or Fax.
2. Conference representatives are kindly requested checking-in and finishing accreditation at Hangzhou Hua Jia Shan Resort **before 18:00, September 20th, 2012**.
3. Both Chinese and English languages will be used. English Simultaneous Interpretation will be provided at the IHQF Inaugural Conference. The official language of Training Workshops and Duan Examination will be Chinese while English translation is provided.
4. The host and organizer of the above event cannot accept any liability for accidents, illness or injuries taking place during the above events. Therefore, it is advisable for each conference representative to make an insurance policy for his travel and stay.
5. Contact Information:

Chinese Health Qigong Association

Ms. Zhu Ying, Ms. He Xin

Tel: 0086-10-6705 2078

Mr. Wang Jian Jun, Ms. Lu Min

Tel: 0086-10-6705 1231

Email: intelhqf@yahoo.com.cn

Fax: 0086-10-6705 2078